
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 14.6.2010 

 

Datum a čas konání:14.6.2010, 15.30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost MÚ, Václavské nám.182 

Přítomni:viz prezenční listina 

Hosté: MVDr.Vančura, Ing.Bárta, Ing.Tvrdík 

 

Program: 

- Hřiště u ZŠ Jana Palacha 

- Bikrosové hřiště 

- Strategický plán města 

- Sběrný dvůr 

- Kontrola zápisu 

- Různé 

 

Pan předseda Ing.Jirásek zahájil jednání, přivítal přítomné a obeznámil s programem. 

  

Hřiště u ZŠ Jana Palacha 

 předseda komise ing.Jirásek objasnil prioritu činnosti komise  v současné době  - 

rekonstrukci a modernizaci sportovního hřiště při ZŠ Jana Palacha; projekt je již 

k dispozici; hřiště by sloužilo nejen žákům ale i veřejnosti 

 RM tento projekt také podpořila, ale zatím je problém financování 

 Hledání finančních prostředků měl zajistit odbor investic  - dle infa MVDr.Vančury 

žádosti o dotace  mohou být podány jenom tehdy, když je celý pozemek ve 

vlastnictví Města, což v tomto případě není 

 Pan Vančura vysvětlil dle jakých principů a mechanismů pracují ROP, jak jsou 

stanoveny priority a v případě, když je v žádosti o dotace určen požadavek, že 

pozemek musí být ve vlastnictví města a není, tak se s tím začnou zabývat až 

tehdy, když se to vyřeší 

 Pan Vančura také informoval, že v ZŠ Jana Palacha  se bude dělat zateplení, tato 

škola má obrovské tepelné ztráty ( Město na to obdrželo dotace ve výši 15 mil Kč) 

 Možno ještě zahrnout hřiště do celkové rekonstrukce školy 

Závěr: Komise doporučuje RM, aby přijala návrh na usnesení: RM ukládá EO 

zařadit hřiště jako jednu z položek celkové rekonstrukce ZŠ Jana Palacha 

 

Strategický plán města 

 Komisí byl vznesen dotaz na přítomného ing.Bártu ohledně možnosti začlenit 

projekt rekonstrukce zmíněného sportovního hřiště do strategického rozvojového 

dokumentu města 

 Ing.Bárta přítomným členům komise objasnil, že existují dva vzájemně propojené 

rozvojové strategické dokumenty: strategický plán rozvoje města( dále SPRM) a 

integrovaný plán rozvoje města(IPRM) 

 IPRM při svém sestavování a formulaci vycházel ze SPRM, je však podrobnější a 

obsahově rozsáhlejší 

 Vzhledem k operativnější úpravě a aktualizaci a případnému doplňování projektu 

doporučuje ing.Bárta zařadit tento zmíněný projekt do IPRM 

 

Bikrosová dráha 

 Dle slov MVDr.Vančury do konce června bude  bikrosova dráha v provozu a 

k užívání 

 

 

Sběrný dvůr 

 V současné době Město Kutná Hora nemá svůj sběrný dvůr 

 Dle informací pana Vančury Město Kutná Hora vloni zažádalo o dotaci z Fondu 

životního prostředí o částku 38 mil Kč na dva sběrné dvory, v prvním kole bylo 

Město úspěšné, v druhém bylo vyřazeno 



 V letošním roce opět  Město požádalo o dotaci z FŽP o částku 18 mil Kč, zatím 

nevíme s jakým výsledkem ( bude se vědět cca v srpnu) 

 Dle informací z technického oddělení (TO) od 1.7. bude otevřen Sběrný dvůr 

v Kutné Hoře v lokalitě bývalé mazutové kotelny, kde v letech 98-2003 již sb.dvůr 

byl. Provozovatelem by měl být MWE 

 

Různé 

 

 nové DH ve vnitrobloku – písemná informace ing.arch.Kremly:  – 1) byla 

zničena lanovka na hřišti (zřejmě úmyslně); zničení lanovky bude vyšetřeno policií 

a škoda zaplacena z pojistky 2) povedlo se mu sehnat  mobilní plot (sice dřevěný) 

a to lesnické zábrany vysoké cca 1,5, dlouhé 3m. z nich se pokusí postavit 

oplocení vždy kolem části hřiště (počítá se na 4x-5x) a zatravňovat. Bude třeba 

důsledná kontrola ze strany městské policie (případně smlouva s p.Vališem, který 

je ochoten toto kontrolovat), zda se zábrany neničí a nepřelézají. Jinak to nemá 

smysl. 

 Čistota v novém DH – pí Krupičková tlumočila stížnost maminek, které 

navštěvují nové DH, že volně běhající zvířata (psy a kočky ) kálejí do pískoviště, 

kde si hrají malé děti 

 Kontejner na větší odpad – objemové kontejnery – pí Krupičková se 

dotazovala, proč nejsou umístěny kontejnery na větší odpady také na sídlišti; v 

horní části Města ( na Žižkově ) je viděla rozestavěné 

 Kontejnery u OC  - Ing.Majznerová, pí Krupičková – nedostatek kontejnerů u OC 

Pasáž na papír a plasty, nepořádek, majitelé restaurace a obchodů dávají 

kartonové krabice do kontejnerů na plasty , které pak neplní svoji účelovost. 

M.Hlavatý dohodl již s pí Hájkovou z TO přistavení dalšího kontejneru na papír. 

 Jarní prohlídka – dne 10.5.2010 se uskutečnila pravidelná jarní prohlídka 

sídliště; byla zhotovena fotodokumentace, předána TS, závady se postupně 

odstraňují 

 Hřiště v ul. Opletalova – p.Vančura informoval o možnosti využití starých 

mantinelů (již nepoužívaných) na jedno hřiště v ulici Opletalova, které by se 

mohlo ohradit mantinely, osadit koši  a byl by prostor pro míčové hry (basketbal, 

fotbal, florbal) nebylo by ve vnitrobloku, nepůsobilo by hluk a náklady by nebyly 

vysoké 

Závěr: Komise doporučuje RM toto realizovat 

 Porušování nočního klidu – občané na sídlišti  upozorňují na porušování 

nočního klidu na sídlišti 

Závěr: Komise doporučuje RM požádat o zvýšený dohledu MP při dodržování 

a respektování nočního klidu 

 nové parkoviště  – pan Vančura předložil návrh nového parkoviště na sídlišti, 

které by pomohlo částečně řešit špatnou situaci s parkováním 

Závěr:komise doporučuje realizaci parkoviště na sídlišti (v horní části 

Opletalovy ulice blízko energostanice) 

 

 

Kontrola zápisu 

 Tabulky se zákazem vstupu psů jsou instalovány 

 Problém čištění ulic je trvalý – úklid je pořád neefektivní vzhledem k velkému 

počtu stále zaparkovaných vozidel. MP stále nekoná 

Závěr: Komise doporučuje využívat více odtahové služby( efektivnější úklid) 

 sekání trávy – naprosto nevyhovující. K dnešnímu dni na některých plochách 

nebylo sekáno ani jednou, tráva je již přerostlá. Argumenty pana místostarosty 

jsou podle členů komise nedostatečné 

 Konec volebního období  - Ing.Jirásek konstatoval , že se blíži konec volebního 

období, tudíž i konec faktické činnosti komise RM. Věří však, že v novém volebním 

období bude činnost obnovena. Připomenul panu místostarostovi, že by RM měla 

nějakým způsobem ocenit práci lidí v jednotlivých komisích. 



 

 

Příští jednání se koná dne 20.9.2010 v 15.30 hodin v zasedací místnosti  

MÚ Václavské nám.182 
 
 
Zapsala: Děkanovská Alena 
Zápis ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek 

 

 

 

 


